
                

Αθήνα, 11 Σεπτεμβρίου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού, κ. Κυριάκο 

Πιερρακάκη 

  

Θέμα: «’Καμίνι’ το ΣΕΦ χωρίς κλιματισμό». 

 

Ντροπή, απογοήτευση και έντονο προβληματισμό προκαλεί η εικόνα των θεατών και 

των φιλάθλων που χρησιμοποιούν βεντάλιες, χαρτόνια, φορητούς ανεμιστήρες, 

περιοδικά και λοιπά αυτοσχέδια μέσα αερισμού, προσπαθώντας έτσι να αποφύγουν 

την υπερβολική και αποπνικτική ζέστη που οδηγεί στα όρια της λιποθυμίας, 

προκειμένου να παρακολουθήσουν τις αθλητικές εκδηλώσεις, ως επί το πλείστον 

αγώνες καλαθοσφαίρισης, στο Στάδιο Ειρήνης και Φιλίας του Φαληρικού όρμου. 

Η απουσία λειτουργικών και συντηρημένων κλιματιστικών μονάδων στο ΣΕΦ, τόσο 

στα παιχνίδια των τελικών του Ελληνικού πρωταθλήματος μπάσκετ (Ιούνιος 2024), 

όσο και στα πρώτα φιλικά, αλλά και επίσημα παιχνίδια που διεξάγονται το προσεχές 

διάστημα, καθιστούν επιτακτική την ανάγκη εξέρευσης λύσης. 

Επισημαίνεται, πως στο πρόσφατο Προ-ολυμπιακό τουρνουά που πραγματοποιήθηκε 

από τις 2 ως τις 7 Ιουλίου 2024, με στόχο την πρόκριση της Εθνικής ομάδας στους 

Ολυμπιακούς αγώνες, το ΣΕΦ εφοδιάστηκε με ένα πρόχειρο (φορητό) κλιματιστικό, 

το οποίο μισθώθηκε για το σκοπό αυτό και μετά τη λήξη του τουρνουά, αφαιρέθηκε. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Τι σκοπεύετε να κάνετε και πότε, για να λύσετε οριστικά και δια παντός το θέμα 

του κλιματισμού στο ΣΕΦ, η απουσία του οποίου αποτελεί έναν ανασταλτικό 

παράγοντα για την ομαλή διεξαγωγή αθλητικών δρώμενων, αφού επηρεάζει τόσο 

τους πρωταγωνιστές (παίκτες, προπονητές, διαιτητές κλπ), όσο και τις χιλιάδες 
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του φίλαθλου κόσμου που προσέρχεται με κάθε ευκαιρία, για να παρακολουθήσει 

το αγαπημένο του άθλημα; 

2. Με πόσα χρήματα επιχορηγείται το ΣΕΦ από τον κρατικό προϋπολογισμό κάθε 

χρόνο; Για ποιο λόγο δεν έχει διατεθεί ήδη κάποιο κονδύλι για αντικατάσταση 

του παλαιού και χαλασμένου κλιματισμού, με νέες σύγχρονες και ενεργειακές 

κλιματιστικές μονάδες; Υπάρχει κάποιος σχετικός διαγωνισμός σε εξέλιξη, και αν 

ναι, πότε θα ολοκληρωθεί και ποιο είναι το κόστος που απαιτείται; 

3. Από τη στιγμή που το ΣΕΦ αποτελεί το μοναδικό στάδιο κλειστού στίβου στη 

χώρα και έχοντας κλείσει σχεδόν 40 χρόνια συνεχούς λειτουργίας, δεν πρέπει να 

προχωρήσει η πολιτεία σε μια δομική και λειτουργική αναβάθμιση, ώστε να 

εκσυγχρονιστεί πλήρως, όχι μόνο στα στατικά (οροφή σταδίου) και μηχανολογικά 

μέρη (ο υπάρχων  - εκτός λειτουργίας - κλιματισμός τοποθετήθηκε το μακρινό 

1987), αλλά και στις ψηφιακές του υποδομές (φωτεινοί πίνακες, ηχητικά, 

χρονόμετρα κλπ), ώστε να μπορεί να γίνει ανταγωνιστικό και να φιλοξενεί με 

άνεση και ασφάλεια, τόσο αθλητικές, όσο και πολιτιστικές εκδηλώσεις; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Αθανάσιος Χαλκιάς 

Α’ Αθήνας 

 

 




